
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 14/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 459/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Ψήφιση πίστωσης για εξόφληση δαπάνης 
δημοσίων σχέσεων» 

 
       Σήμερα 1 Σεπτεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 28-8-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  19  μέλη. 
 

Παρόντες                                      Aπόντες                    Παρόντες  Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Θ. Τέτος Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Μαρκούλης   
3. Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος   
4. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης    
5. Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης   
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Δ. Αδάμου     
8. Ε. Λελεκάκης                                               Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Π. Καρασαββίδου   Θ. Δεμερτζής 
11. Κ. Γκαβαϊσές     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Ε. Παναγιωτίδης 422/97 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
15. Ε. Σοφιανίδης         Κατά τη       συζήτηση της υπ’     αριθ. 433/97 
16. Χ. Παπαγεωργίου απόφ.      αποχώρησαν   οι κ   .κ. Κ.      Βαφείδης, 
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα Α.Καραντουμάνης, Χ.Παπαγεωργίου. 
18. Δ. Ζαμάνης        Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 439/97 απόφ. 
19. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

    
    
    

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το αυτό 33ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 27-8-97 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου που έχει ως εξής: 
 Με την υπ’ αριθ. 123/97 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο ενέκρινε την 
οργάνωση κοινής εκδήλωσης του πεζογράφου Αντώνιου Σαμαράκη, με τη 
συνεργασία του Δήμου Βέροιας, του Συνδέσμου Φιλολόγων Ν.Ημαθίας και της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ Δήμου Βέροιας. 
 Επίσης ενέκρινε την κάλυψη των σχετικών δαπανών που θα απαιτούντο για 
την πραγματοποίηση της παραπάνω εκδήλωσης. 
 Κατά το χρονικό διάστημα από 5-4-97 έως 7-4-97 ήρθε ο κ. Αντώνης 
Σαμαράκης στην πόλη μας για να παραβρεθεί στην παραπάνω εκδήλωση που έγινε 
προς τιμήν του στην Αντωνιάδειο Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών. 
 Τα έξοδα κίνησης του κ. Α.Σαμαράκη (41.400 δρχ. αεροπορικό εισιτήριο + 
17.600 δρχ.  ακυρωτικά) τα οποία ανέλαβε να καλύψει ο δήμος μας ανέρχονται στο 
ποσό των 59.000 δρχ. 
 Στον προύπολογισμό του Δήμου μας, έτους 1997 στον ΚΑ 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 5.000.000 δρχ. 
 Υστερα από τα πααρπάνω παρακαλείται το Συμβούλιο να εγκρίνει την 
πληρωμή του παραπάνω ποσού. 
 Και κάλεσε  το συμβούλιο  ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Παναγιωτίδης: Να κάνω μία ερώτηση. Διάβασα ότι επισκέφθηκε την πόλη 
μας ένας Δήμαρχος από τη Ρουμανία ο οποίος ζήτησε και να αδελφοποιηθεί. Εμείς 
είμαστε στην επιτροπή δημοσίων σχέσεων γιατί δεν μας κάλεσε ο Δγμαρχος να τον 
γνωρίσουμε και να τον ρωτήσουμε μερικά πράγμαρα. Σήμερα κουβεντιάσαμε το 
θέμα της αδελφοποίησης στην Επιτροπή. Εμείς τί ρόλο παίζουμε; 
 Πρόεδρος: Αφού σας ήρθε το θέμα να το κουβαντιάσετε. Επρεπε να δείτε και 
τον Δήμαρχο; 
  Παναγιωτίδης: Αφού ήρθε γιατί όχι; 
 Δήμαρχος: Ούτε και εγώ τον γνώρισα. 
    Κόλβατζης: Είμαι πρόεδρος αυτής της επιτροπής και διαπιστώνω μία 
γραφειοκρατική λειτουργία διεκπεραίωσης κάποιων θεμάτων. Για ν’ αντιληφθούν οι 
συνάδελφοι περί τίνος πρόκειται θα σας το αναλύσουμε γραπτά. 
 Πρόεδρος: Τη στέλνω συχνά θέματα. 
 Κόλβατζης: Δεν αναφέρομαι γι’ αυτό. 
 Πουλασουχίδης: Υπήρξε ένα αίτημα ενός πολίτη 3 μέρες πριν την επίσκεψη 
του Δημάρχου για να δει αυτή η αντιπροσωπεία το Δήμαρχο. Ο Δήμαρχος απουσίαζε 
και με όρισε αντικαταστάτη. Οταν ήρθε η αντιπροσωπεία διαπίστωσα ότι ήταν 2 
Δήμαρχοι, 3 Γερουσιαστές και 3 καθηγητές Πανεπιστημίου. Δεν είχαμε αυτή την 
ενημέρωση προηγουμένως. Ηταν Δευτέρα πρωϊ και πήρα τηλέφωνο το Δήμαρχο για 
να τους κάνουμε ένα τραπέζι. Δεν υπήρχε χρονικά η δυνατότητα να καλεσθούν κι’ 
άλλοι. Εμεία μάθαμε για την πρόταση που μεταφέρανε στο γεύμα. 
 Πρόεδρος: Ο κ. Παναγιωτίδης ήρθε στο τραπέζι; Τον καλέσανε; 
 Πουλασουχίδης: Μόνο ο κ. Ζαμάνης ήταν. Αναζητήσαμε συμβούλους για να 
έρθουν στο τραπέζι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 27-8-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Την υπ’ αριθ. 123/97 προγενέστερη απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η 
οργάνωση κοινής εκδήλωσης προς τιμήν του πεζογράφου Αντώνη Σαμαράκη και η 
κάλυψη των σχετικών δαπανών από το Δήμο. 



3.-Οτι τα έξοδα κίνησης του Αντώνη Σαμαράκη ανέρχονται στο ποσό των 59.000 
δρχ. 
4.-Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 και στον ΚΑ 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού δρχ. 5.000.000. 
5.-Οτι σκόπιμο είναι να εγκριθεί η παραπάνω δαπάνη. 
6.-Τις διατάξεις του άρθρου 218 παρ. 4 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη διάθεση ποσού δρχ. 59.000 (41.400 δρχ. αεροπ. εισιτ. + 17.600 
δρχ. ακυρωτικά) από τον ΚΑ 062.9 με τίτλο «Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων» 
του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1997 υπέρ του γραφείου ταξιδιών Πάρις Εμμ. 
Καλογήρου για την αντιμετώπιση της δαπάνης έκδοσης αεροπορικών εισιτηρίων. 
 Το σχετικό ένταλμα θα εκδοθεί επ’ ονόματι του παραπάνω δικαιούχου. 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 459/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Α. Καραντουμάνης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 
 Ε. Λελεκάκης Μ. Αδαλόγλου 
 Κ. Πουλασουχίδης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-9-1997 

      ΟΔήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 


